



الخبرات العمليّة

- ليست لدي تجارب تدريسية في اي جامعة سابقا.
- لدي خبرة في مجال عملي في مستشفى الزهراء التعليمي في وحده الاحياء المجهرية (البكتريا) في التعامل مع العينات المرضية وزراعتها وتشخيص البكتريا المسببة للمرض .

المؤهلات العلميّة

- بكوريوس علوم الحياة (البايولوجي) من جامعة واسط / كلية العلوم لسنة 2016
- ماجستير علم احياء مجهرية من جامعة واسط / كلية العلوم لسنة 2022

الدورات التدريبية

- لدي دورات تدريبية في اختبار الكفاءة اللغة الانكليزية والحاسوب حاصل عليها اثناء التقديم على الماجستير سنة 2019 من جامعة واسط .
- لدي دورة تدريبية في البايولوجي الجزئي PCR عن طريق شركة الرايا لسنة 2022.

البحوث المنشورة

- لدي بحث منشور ضمن مستوعب سكوبس 2 سنة 2022 .
- لدي بحث منشور ضمن مستوعب سكوبس 4 سنة 2022.

معلومات الاتصال

| | |
|------------------------------|----|
| 07802525930 | ☎ |
| vasersaad1990vaser@gmail.com | ✉ |
| ذكر | ♂ |
| 1991 / 11 / 23 | 📅 |
| متزوج | 💍 |
| واسط / كوت / الزهراء | 📍 |
| عراقي | 🇮🇶 |
| عربي | 🌐 |

العنوان الوطني

واسط / كوت / الزهراء

المهارات

اللغات

- 1- عربي.
- 2- انكليزي.
- 3- الفارسية.



Name & Personal Brief

Yasir Saad ALwan AL-QAYSI

Contact Info

| | |
|--|------------------------------|
| | 07802525930 |
| | vasersaad1990yaser@gmail.com |
| | Male |
| | 1991 / 11 / 23 |
| | Married |
| | Wasit / Kut / Al-Zahra |
| | Iraqi |
| | Arabic |

Skills

Languages

- 1- Arabic
- 2- English
- 3- Persian

Experience

- I have no previous teaching experiences at any university.
- I have experience in my field of work at Al-Zahraa Teaching Hospital in the Microbiology Unit in dealing with pathological samples, culturing them, and diagnosing the bacteria that cause the disease.

Education

- Bachelor's degree in Life Sciences (Biology) from Wasit University / College of Science in 2016.
- Master's degree in Microbiology from Wasit University / College of Science, 2022.

Courses

- I have training courses in the English proficiency test and computer that I took while applying for a master's degree in 2019 from Wasit University.
- I have a training course in molecular biology (PCR) through Al Raya Company for the year 2022 .

Published articles

- I have a research published in Scopus 2 in 2022.
- I have another research published in Scopus 4 in 2022.